
 

 

Interpellation ställd till Socialnämndens ordförande Niina Iinatti. 

 

Man kan läsa i senaste utgåvan av Bo i Askersund om de utmaningarna som 
socialnämnden inom äldreomsorgen står inför, ekonomiska, organisatoriska 
och med rekrytering av omsorgspersonal. I ett stycke står det ett uttalande som 
jag och andra funderar över, citat: 

-Vi vill vara tydligare med att det här inte handlar om besparingar, utan om 
anpassningar som krävs för att klara av framtidens krav. Vi har till exempel haft 
generösa riktlinjer jämfört med många andra kommuner. Dessa kan vi tyvärr 
inte behålla om vi ska kunna räcka till för alla som behöver oss, säger Niina 
Iinatti. Slut citat. 

Vi har alltså haft för generösa riktlinjer och ändrade riktlinjer är ingen 
besparing. 

Därför frågar jag: 

-Vilka riktlinjer är det som är och varit för generösa?                                                  
-Vilka kommuner har ni jämfört med?                   

Johan Calais  Socialdemokraterna.                                       


